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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 26  februarie  2015, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 Lucrările şedinţei încep la ora 11
00

 în prezenţa a 21 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.353 din 20 februarie 2015 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 26 februarie 2015, ora 11
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Oprişan Gigi 

2. Cartojan Dan Liviu 

3. Dinu Ionel 

4. Cepraga Cornel Sorin 

5. Truică Liliana 

6. Ilie Clement 

7. Ciulacu Mirela 

8. Badea Ionuţ 

9. Gâdea Gheorghe 

10. Preda Petronela Daniela 

11. Măroiu Marian 

12. Vladu Alexandru 

13. Pârlea Victor Constantin 

14. Spoială Slav Gheorghe 

15. Ciobanu George Daniel 

16. Bălănean Viorel  

17. Cioacă Ionuţ 

18.  Gărgărea Dumitru 

19. Popazu Liviu 

20. Velicu Florian 

21. Dinu Cristina Elena 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Măroiu Marian, ales prin H.C.L. nr.441 din 20  

noiembrie 2014. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Bună ziua! Îl rog pe domnul secretar să ne 

spună dacă avem cvorumul necesar. 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu lipseşte nimeni, şedinţa este constituită legal.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare 

din data de 29 ianuarie 2015. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Avem procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 05 februarie 2015, îl supun 

la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se a probă, în unanimitate. 

Avem procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 16 februarie 2015, îl supun 

la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Supun la vot ordinea de zi care are 42 de puncte. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unor sprijine 

financiare Asociaţiilor de proprietari din Municipiul Giurgiu, în vederea 

igienizării subsolurilor 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei la 

Hotărârea Consiliului Local nr.204 din data de 30 august 2012 cu modificările şi 

completările ulterioare, privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu, în Consiliile de Administraţie şi în Comisiile de Evaluare 

şi asigurarea calităţii educaţiei, ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de 

stat din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Trebuie făcute propuneri. La şcoala gimnazială 

Mihai Eminescu se retrage domnul consilier Bălănean şi se numeşte…. Vă rog, 

propuneri.  

Domnul consilier Ilie Clement:  Propun pe doamna Preda Petronela Daniela. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Şi la grădiniţa cu program normal nr.8 de 

asemenea se retrage domnul consilier Bălănean şi se numeşte tot doamna Preda? 

Domnul consilier Ilie Clement:  Tot doamna Preda. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu particip la vot. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.249 din data de 21 august 2014 privind modificarea 

numărului şi componenţei membrilor Adunării Generale a Acţionarilor şi 

Consiliilor de Administraţie de la societăţile comerciale de sub autoritatea 

Consiliului Local 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Se înlocuieşte domnul Bălănean de la Centrala 

Termică Giurgiu S.A. cu domnul consilier .... Şi faceţi propuneri, vă rog.  

Domnul consilier Ilie Clement:  Propun pe domnul Gărgărea Dumitru. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

Catedralei „Adormirea Maicii Domnului” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării organizării de către 

Centrul Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu a activităţilor dedicate sărbătoririi 

„ZILELOR MUNICIPIULUI” şi darea în administrare a spaţiului aferent 

desfăşurării evenimentului 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului de 

acordare a unui sprijin financiar Asociaţiilor de proprietari din Municipiul 

Giurgiu, în vederea igienizării subsolurilor, aprobat prin Hotărârea Consiliului 

Local nr.346 din data de 02 octombrie 2014 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii?  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aş vrea să-l întreb pe domnul primar, 

dacă vis-a-vis de aceste sprijine, ştiu că dvs. aţi fost preocupat de această activitate. La 

celelalte blocuri aţi avut probleme, de ce apar toate astea? Dvs. în general aţi fost deschis 

când aţi sprijinit toate aceste acţiuni. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În ce sens ziceţi dvs.că au fost probleme? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Adică, apar în mod foarte mic solicitări 

pe acest subiect. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu. Solicitări în acest moment sunt în jur de 190 – 

200 de solicitări. Până în acest moment s-au finalizat aproape 100. Sunt în diverse stadii 

de executare alte scări de bloc. Noi, prin primul punct de pe ordinea de zi, dacă nu mă 

înşel, s-a aprobat încă şi majorarea bugetului, s-a aprobat încă un lot de 40 de scări care 

urmează să fie plătite aceste sprijine financiare. Nu ştiu la ce vă referiţi. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu, nu, mă refeream la modul că pe 

Giurgiu e cunoscut că e o problemă foarte importantă pe Giurgiu, fiind blocuri cu 

vechime destul de mare, au probleme la subsoluri şi în general aproape toate necesită 

înlocuiri de conducte, robineţi şi alte lucrări. Zic, că aici e un număr foarte mic vis-a-vis 

de…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi nu, ele se fac… Noi am acordat la începutul 

lunii octombrie un plafon pentru sprijinirea acestor asociaţii în valoare de 3,8 miliarde le 

lei, bani vechi. În baza acestui plafon s-au făcut lucrări anul trecut. Acum, noi am aprobat 

un alt plafon de 2 miliarde pentru încă în continuare, pentru că nu s-a finalizat cu suma pe 

care noi am estimat-o în septembrie, lunile august şi septembrie anul trecut. Care este 

cauza? Simplu. Anul trecut era vară, am măsurat cantitatea de mizerii care exista la 

subsol. Pe timpul toamnei, pe timpul iernii au fost probleme şi la instalaţia de încălzire, 

asta a însemnat că s-au acumulat cantităţi mai mari de apă la subsolul blocurilor şi în 
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acest moment ne aflăm în situaţia în care a fost nevoie să mai suplimentăm cu încă 

aproape 2 miliarde această lucrare pe care ne-am angajat s-o terminăm, noi spunem până 

în Paşti sau cel mult până vor începe sezonul cald ca să nu ne apucăm vara să scoatem 

mizeria de la subsol fiindcă este îngrozitor. Acest punct de pe ordinea de zi nu a făcut 

decât să adăugăm un singur punct: nerespectarea obligaţiei de a-şi repara pe cheltuiala lor 

ţevile care au generat acele scurgeri la subsol, atrage după sine nedecontarea sprijinului 

de către Primărie. Acesta era punctul care se modificase.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Mulţumesc! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii Grupului local de 

lucru pentru incluziunea minorităţii rome la nivelul Municipiului Giurgiu  
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 3.000 lei, doamnei Baboi Elena din Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 3.000 lei, doamnei Romaniuc Angela din Giurgiu  
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 5.000 lei, domnului Piciu Marian din Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi Statului de 

funcţii ale Direcţiei de Asistenţă Socială Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

„Reconsiderare configuraţie urbană funcţională şi volumetrică Bulevardul 

Mihai Viteazul” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aş vrea să explic de ce a fost nevoie de acest 

Plan Urbanistic Zonal. În acest moment municipalitatea are în lucru patru planuri de 

urbanism zonale. Acesta este primul: bulevardul Mihai Viteazu de la spital şi până la 

Steaua Dunării, cel de-al doilea este canalul Sf. Gheorghe, canalul Plantelor partea unde 

se va construi Marina Port şi cu toată zona respectivă, zona dintre stadion şi Parcul 

Tineretului şi al treilea PUZ este Canalul Cama cu cetatea şi cel de-al patrulea PUZ – 

zona istorică a municipiului Giurgiu.  

De ce a fost nevoie de aceste planuri urbanistice zonale care să ne permită toate 

funcţiunile necesare noilor destinaţii pe care vrem să le dăm zonelor respective? Dacă 

Marina Port, Canalul Plantelor înspre Mocănaşu se doreşte să se facă Marina Port şi zona 

respectivă fiind în PUG, în Planul Urbanistic General al municipiului ca zonă 

rezidenţială, s-a luat în considerare ca zona din dreapta unde trebuia să se facă…. 

Lucrurile acestea le veţi vedea în profunzime, astăzi aprobăm decât PUZ-ul la Mihai 

Viteazu, dar vroiam să vă spun că toate fac parte din noua strategie de dezvoltare a 

municipiului Giurgiu cu zonele de interes pe care dorim să le promovăm prin proiecte 

europene. Acesta este primul care ne permite reşezarea zonei de la spital şi până la Steaua 

Dunării pentru faptul că este zona care a rămas negândită urbanistic.  

Vedeţi că lucrurile s-au schimbat între timp, au început să vină firme să cumpere 

acele case de pe stânga sau de pe dreapta străzii Mihai Viteazu. Doresc să-şi construiască 
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alte obiective şi atunci creem, ţineam prin PUG-ul care a fost aprobat în 2011, blocată 

această zonă. Deci, erau case şi atât. Prin noua configuraţie se gândeşte o continuitate a 

dezvoltării oraşului dinspre spital, dinspre parcul Mihai Viteazu către Marina Port, cu 

toate zonele de interes. 

Apoi este celălalt Plan Urbanistic Zonal de la canalul Cama cu toate 

funcţionalităţile canalului Cama şi eu sper că vom lua acel aviz de la Direcţia de 

Monumente, pentru că aici ne aflăm cu toate celelalte PUZ-uri. Este finalizată 

proiectarea, a fost susţinut materialul la Direcţia de Monumente, la Comisia Zonală, dar 

se aşteaptă avizul. În acest moment zicem noi că s-ar putea dacă lucrurile merg bine ca la 

sfârşitul lui martie sau cel mult în aprilie să avem toate cele patru PUZ-uri finalizate. 

Unul îl avem finalizat astăzi, celelalte trei le vom finaliza în momentul în care vom avea 

avizul şi va fi postat pe site o lună de zile pentru transparenţă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierii Contractului 

nr.7.429/29.03.2013 de delegare a gestiunii Serviciului de Administrare a 

Spaţiilor Verzi, (întreţinere zone verzi, decorare parcuri şi zone verzi, 

administrare cimitire, întreţinerea bazelor şi parcurilor sportive şi întreţinerea 

locurilor de joacă), de la S.C. Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. şi  

aprobarea Contractului de delegare a gestiunii Serviciului de Administrare a 

Spaţiilor Verzi (întreţinere zone verzi, decorare parcuri şi zone verzi, 

administrare cimitire, întreţinerea bazelor şi parcurilor sportive şi intreţinerea 

locurilor de joacă), către societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Aş propune o altă formulă de, modificarea 

art.2, să sune în felul următor: „Se atribuie direct contractul de delegare a gestiunii 

Serviciului de Administrare către Giurgiu Servicii Locale S.A. pe o perioadă de 6 luni 

până la desfăşurarea procedurii legale”. Aş propune pe 6 luni şi ulterior încă pe 3 luni şi 

atunci să intrăm în legalitate. Aşa cum este, legea nu ne dă dreptul să atribuim direct la o 

societate comercială. 

Domnul secretar Roşu Petre: Domnule consilier, este vorba de o trecere a 

contractului de delegare de la o firmă a noastră la o altă firmă a noastră. Suntem în 
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procedura legală, nu e vorba de o atribuire provizorie a … Noua societate preia delegarea 

de la altă societate. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Domnule secretar,… 

Domnul secretar Roşu Petre: Care va avea şi obiectul de activitate. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Am înţeles. Delegarea iniţială a fost făcută cu 

încălcarea legii. Conform legii 31/1990 şi acolo unde spune, în legea serviciilor publice la 

art.31 de care bănuiesc că aţi făcut uz de el, spune că: se poate atribui direct operatorilor 

cu statut de societăţi reglementate de legea 31/1990, adică aşa cum sunt cele ale noastre, 

înfiinţaţi prin reorganizarea pe cale administrativă în condiţiile legii, a regiilor autonome 

de interes local sau judeţean ori a serviciilor publice de interes local sau judeţean. Ori 

într-adevăr când s-a desfiinţat Direcţia de Servicii Publice şi s-a înfiinţat S.C. A.D.P.P. în 

baza acestei legi, mie mi se pare că nu este în regulă şi vă propun că nu mă abat de la 

lege, vă propun intrarea în legalitate. Atunci, dacă nu sunteţi de acord, tot ce priveşte 

serviciile publice, nu voi lua cuvântul, dar voi vota împotrivă pentru că nu se vrea intrarea 

în legalitate. 

Domnul secretar Roşu Petre: Este o cesiune a unui contract existent, nu facem 

nimic altceva. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Domnule secretar, pentru că dvs. aţi 

răspuns la întrebare, aş vrea să vă întreb şi eu ceva. Cum acum se poate delegarea între 

două societăţi comerciale, ale noastre, ale Primăriei, ale Consiliului Local şi nu s-a putut 

la Pază Publică delegarea serviciului de la pază cimitire, care este tot o societate cu 99 

capital al nostru şi s-a focut licitaţie cu o firmă privată? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă răspund eu. Serviciul de pază nu e un serviciu 

public, deci nu se putea delega un serviciu. Noi discutăm de delegarea serviciilor publice. 

Serviciul de pază este un serviciu privat, în formă privată, ai pază sau nu. Nu e un 

serviciu pe care trebuie să-l asiguri cetăţenilor şi prevăzut expres de legea serviciilor 

publice şi reglementat de A.N.R.S.C.. Ceea ce s-a făcut şi vreau să mai repet odată, ceea 

ce s-a făcut cu paza la cimitire este doar o intrare în legalitate. Ei în primul an au avut  

acest contract prin atribuire directă pentru că a foct făcut secvenţial, pe o valoare mai 

mică, după aceea s-a mai luat şi alt cimitir, am mai făcut un post şi s-a mers consecutiv că 

aveau un contract în derulare. În acest moment valoarea contractului de pază la cimitire 

este peste 100 de mii de euro, ceea ce înseamnă că legea permite atribuirea directă doar 

până la 30 de mii de euro. Peste această sumă suntem obligaţi de lege să facem licitaţie 

publică pe SEAP. Noi am făcut licitaţie publică pe SEAP chiar dacă e societatea noastră, 

nu ne spune legea că dacă este societatea noastră poţi să-i dai o activitate prin atribuire 

directă. Deci, este total diferit din acest punst de vedere. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Am pierdut la nivelul municipiului 

câteva locuri de muncă bune. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu am spus celor de la Pază Publică ca să ia 

legătura cu acest operator care a câştigat licitaţia şi să vadă dacă poate o parte din 

personalul care îl are, să-l angajeze acolo. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Permite-ţi să intervin şi eu, dacă tot vorbiţi de 

Pază Publică. Noi deja ne-am întâlnit astăzi şi cu domnul vice Popazu şi cu cei implicaţi 

în această problemă. Iar pe Pază Publică lucrurile sunt clare din punctul nostru de vedere 
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atâta timp cât activitatea de delegare a serviciilor o facem către Servicii Locale, deci, 

vorbim de cimitire. Începând cu data de 01 martie, noua societate Servicii Locale care va 

avea această activitate va trebui să scoată din nou la licitaţie serviciile de pază pentru că 

nu s-a încheiat până la ora actuală un contract cu firma care a licitat având în vedere paşii 

care s-au făcut, reglementaţi de lege. Deci, începând cu 01 martie când activitatea va 

trece la Servicii Locale, deocamdată, paza va funcţiona conform contractului de delegare 

pe care l-am dat. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Pe cel vechi. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Pe cel vechi, care l-am dat şi îşi are delegarea 

până la 01 aprilie. Urmează apoi ca de la 01 aprilie această activitate să fie scoasă din nou 

la licitaţie. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Deci, nu face obiectul acestui proeict de 

hotărâre. Dacă mai sunt discuţii legate de acest proiect? Dacă nu, supun la vot. Cine este 

pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot împotrivă. (dl. Bălănean Viorel). Abţineri? 3 

abţineri. (dl. Ciobanu George Daniel, dna. Truică Liliana, dl. Velicu Florian).  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 

Municipiul Giurgiu şi S.C. Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. 

Giurgiu, reprezentând plata cheltuielilor de modernizare pentru baza sportivă 

Marin Anastasovici 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu am o completare de făcut la acest punct. 

Rugăm ca după ce va fi aprobat în Consiliul Local să se transmită aceste sume către Astra 

Giurgiu, la firma care a fost menţionată în contract. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Unde? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Conform contractului, este o firmă la care 

trebuie să ne adresăm cu cheltuielile respective, cheltuielile făcând parte din 

modernizarea stadionului şi cota de 50% care Primăria s-a angajat că o va suporta. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

propunerea domnului vice Vladu. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 

Municipiul Giurgiu şi S.C. Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. 

Giurgiu, pentru Serviciul de pază la cimitire 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii 

Consiliului Local nr.31 din data de 29 ianuarie 2015 privind reorganizarea unor 

servicii publice, aflate sub autoritatea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind numirea directorului general al 

Societăţii Comerciale Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A. şi stabilirea 

duratei mandatului 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea practicării de către societatea 

GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., a unor tarife de prestări servicii  
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 5 

abţineri. (dl. Ciobanu George Daniel, dna. Truică Liliana, dl. Velicu Florian, dl. Bălănean 

Viorel, dl. Pârlea Victor Constantin). 

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi 

Statului de funcţii pentru Aparatul de specialitate al Primarului Municipiului 

Giurgiu şi Direcţia de Evidenţă a Persoanelor 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Noi de principiu la punctul acesta am dat 

un aviz favorabil, dar aici consider, ca strategie, ca gândire, mi se pare incorectă treaba 

asta să dai oameni afară cu vechime din cadrul Primăriei şi să aduci alţi oameni mai tineri 

sau mai bătrâni. În condiţiile, şi vă zic concret, aveţi un om, o poziţie care o desfiinţaţi. Se 

desfiinţează o funcţie publică de execuţie de consilier superior care omul are vreo 20 de 

ani vechime, îl daţi afară şi numiţi un copilaş din acesta care e de câteva luni sau un an. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu. Dacă îmi permiteţi…. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Eu vreau să clarificaţi acest lucru: dacă e 

corect să dai afară oamenii vechi şi care nu au fost sancţionaţi niciodată, să bagi alţi 

oameni noi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi daţi voie, vă răspund exact. Nu băgăm 

alţi oameni noi. Organigrama Primăriei pentru faptul că de doi ani de zile tot aducem prin 

detaşare, atragem servicii de colectare şi de administrare a domeniului public de la 

A.D.P.P.. De când a intrat A.D.P.P.-ul în starea de insolvenţă sau reorganizare, uşor, uşor 

în fiecare an am tot adus servicii în Primărie. Ei au venit cu personalul prin detaşare  şi 

aveam o situaţie necorectă în care noi aveam 188 de persoane maxim personal în aparatul 

Primarului, Primăriei şi mai aveam încă 15 veniţi prin detaşare de la A.D.P.P. cu 

serviciile respective: de administrarea domeniul public, garaje, taxi şi „n,n” activităţi pe 

care noi le-am luat de la A.D.P.P. cu veniturile respective şi mai aveam o groază de 

persoane care fuseseră angajate cu timp parţial. Noi am vrut să refacem un pic 

organigrama, nu toţi şi-au mai regăsit locul, fiindcă vă spun, numărul era mult mai mare. 

S-a înfiinţat o nouă direcţie, Direcţia Proiectelor Europene. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Sunt mai puţine compartimente decât 

erau înainte, domnule primar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi ele s-au comasat la un moment dat unele 

compartimente. Prin comasare, automat, o parte din personal care avea funcţie şi în unul 

şi erau compartimente, automat prin comasare nu mai aveau nevoie. Ei o parte şi-au mai 

preluat, că-şi vor mai găsi locul în celelalte direcţii unde s-au înfiinţat. De exemplu 

Direcţia de Programe Europene are, e direcţie de sine stătătoare, deci se vor mai găsi 

locuri acolo. Ideea este că în momentul în care vin aici şi au fost pe o funcţie dincolo, ei 

trebuie să dea un examen aici să revină pe funcţia actuală. 

Să ştiţi că una peste alta, în Primărie, prin această reorganizare nu cred că pleacă 

mai mult de 2-3 persoane. Nu cred. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Eu am înţeles că aţi dat deja hârtiile. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, nu are cum să se dea hârtii de plecare când 

organigrama nu e aprobată. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Eu am înţeles că oamenii deja au 

primit… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu au primit nimic nici unul, nu aveau cum. Legal 

nu aveau cum să primească. Numai că în momentul când faci o reorganizare atât la 

Primărie cât şi la D.A.S. au început discuţii. Aoleu, nu mai am postul aici! Unde oi fi? Mă 

găsesc? Nu eşti tu? Eşti tu, tu o să pleci. Nu. O să vedem când se va finaliza această 

activitate. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Eu am rămas susprins că de fapt are loc 

o creştere cu circa 20 de persoane a numărului de posturi şi în acelaşi timp sunt o serie de 

persoane care sunt disponibile, sunt date… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu este creştere, că nu aveam cum. Este 

funcţionar public de ce spuneţi dvs. şi avea clar, locul lui era sigur. Nu s-a demarat nici o 

procedură decât după aprobarea organigramei. Atunci se vor face toate reaşezările  în 

cadrul Primăriei. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Şi deci, în final câţi vor fi daţi afară? 



 13 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu v-am spus că nu mai mult de 2, 3. Bine, mai 

sunt persoane care le-am încetat detaşarea. De exemplu: aveam doi şoferi care erau 

detaşaţi de la A.D.P.P. cu maşini. Noi plăteam chirie pe maşini, iar salariile la şoferi… 

Am zis: dacă tot închiriem maşinile de la A.D.P.P. ni le daţi cu şoferi cu tot şi atunci două 

persoane nu se mai regăsesc în ştatul nostru. E făcută, cum să zic, o ordine în această 

organigramă. Deci, aveam mai mult personal înainte decât 208, aveam 188 pe 

organigramă, dar fizic, plătiţi din Primărie erau mai mulţi. Pe acest considerent cei 

detaşaţi erau angajaţi la A.D.P.P. dar noi le plăteam salariul. Cei cu timp parţial erau 

angajaţi cu timp parţial, dar nu apăreau în organigramă.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici în subiectul acesta mi se pare 

corect, o treabă, să-ţi reduci personalul, dar să pleci în mod logic de la treaba: ultimii 

oameni veniţi, pe ăia să-i reduci. Nu poţi să dai un om afară cu experienţă din Primărie 

care are 10, 15 ani, 20 de ani în Primărie şi să aduci un copilaş din ăsta de 3 luni, un an şi 

să-l pui în locul ăluia. Dacă ăla nu e bun, ai sancţiuni şi nu e nici o problemă. Adică e 

corect, dar dacă nu ai asemenea cazuri eu zic că e doar o forţare şi …..  

Domnul primar Barbu Nicolae: E doar ipotetic această concluzie a dvs.. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 2 

abţineri. (dna Ciulacu Mirela şi dna Dinu Elena Cristina). 

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea metodologiei de stabilire a 

salariilor pentru funcţiile de conducere din subordinea Consiliului Local 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Aş avea o întrebare pentru iniţiatorul 

proiectului: concret, la ce funcţii se referă proiectul? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Exact, doar ce scrie, doar directori. Directori 

generali şi directori, care se limitează la nivelul viceprimarului. 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Ale cui? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ale societăţilor comerciale din subordinea 

Primăriei, ale societăţilor comerciale la care Primăria este acţionar. Deci, noi dăm această 

direcţie şi am mai spus-o o dată, nu putem să lăsăm la latitudinea persoanelor din 

Consiliul Local care sunt delegaţi în Consiliile de Administraţie, în A.G.A. la societăţile 

comerciale să ia o decizie pe banii, până la urmă, ai municipalităţii. Aceste societăţi au 

capital integral sau majoritar al… 

Domnul consilier Pîrlea Victor Constantin: Domnule primar, se impune o 

reformulare a art.2, pentru că nu Consiliul Local stabileşte, ci A.G.A. Împuterniciţii se 

desemnează să…. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Cred că mai trebuie pus: se împuterniceşte A.G.A. 

să ducă la îndeplinire….. 

Domnul secretar Roşu Petre: Se introduce un art.2… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Anexa spune că este metodologia de stabilire a 

salariilor pentru funcţiile de conducere din societăţile comerciale din subordinea 

Consiliului Local. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Dar e bine să fie scris şi în hotărâre. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Anexa spune exact. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Nu cred că e corect spus „subordinea”, ci la 

care este acţionar majoritar. E mai corect aşa, şi în titlu să fie aceiaşi formulare. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt propuneri de modificare? 

Domnul secretar Roşu Petre: Art.1. Se aprobă metodologia de stabilire a salariilor 

pentru funcţiile de conducere din societăţile la care Consiliul Local este acţionar 

majoritar, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre.  

Art.2 Se împuterniceşte Adunarea Generală a Acţionarilor ale respectivelor 

societăţi comerciale să ducă la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri.  

Iar titlul se modifică corespunzător. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt şi alte propuneri? Dacă nu, supun la 

vot cu modificările propuse. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită pe perioada derulării Contractului de delegare a gestiunii, a unor 

bunuri ce aparţin patrimoniului Municipiului Giurgiu, către societatea Giurgiu 

Servicii Locale S.A. 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 5 abţineri. (dl. Bălănean Viorel, 

dl. Ciobanu George Daniel, dna Truică Liliana, dl. Velicu Florian, dl. Pârlea Victor). 

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea promovării cererii de 

finanţare pentru obiectivul de investiţie „Lucrări de intervenţii pentru creşterea 

performanţei energetice a blocurilor de locuinţe, Municipiul Giurgiu” - 

Ansamblu 1 şi aprobarea cheltuielilor necesare implementării Proiectului 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 



 15 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea promovării cererii de 

finanţare pentru obiectivul de investiţie „Lucrări de intervenţii pentru creşterea 

performanţei energetice a blocurilor de locuinţe, Municipiul Giurgiu” - 

Ansamblul 2 şi aprobarea cheltuielilor necesare implementării Proiectului  
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini necesare 

pentru organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie 

publică a unor terenuri situate în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: De unde a venit ideea să concesionăm? Ce nu a 

fost bine închiriat la acest teren? Ştiţi că au fost discuţii, până la urmă s-a făcut contract 

de închiriere exact aşa cum a vrut şi Serviciul de Urbanism, barăci frumoase aşa cum sunt 

acolo. Acum de ce trebuie să concesionăm terenul? Pentru că în momentul în care am 

concesionat ne luăm nişte obligaţii. În momentul în care vrem să renunţăm întotdeauna ne 

punem nişte obligaţii care ne dezavantajează. Părerea mea este că trebuie să rămână în 

continuare în regim de teren închiriat. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Da, vă dau răspunsul de ce a fost nevoie. Este 

obligaţia administraţiei locale ca atunci când are o cerere s-o supună atenţiei Consiliului 

Local. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot 

împotrivă. Abţineri? 2 abţineri.  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor terenuri situate 

în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public, a unui teren aparţinând Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor terenuri situate 

în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor terenuri situate 

în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unei locuinţe către societatea Giurgiu Servicii Locale S.A. 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.203 din data de 09 iulie 2014 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea revocării Hotărârii 

Consiliului Local nr.149 din data de 24 iunie 2010 privind atribuirea în folosinţă 

gratuită a unui teren în suprafaţă de 150,00 mp., pentru construirea unei 

locuinţe proprietate personală, domnişoarei Meiuş Darina 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt discuţii ? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea constatării dreptului de 

proprietate privată a unor terenuri situate în intravilanul Municipiul Giurgiu  
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a spaţiului 

liber - apartament nr.3, situat în incinta Dispensarului 5-9, din Municipiul 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.471/18.12.2014 privind aprobarea 

unui sprijin financiar în sumă de 7.515,31 lei, pentru 11 persoane din 

Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de colaborare 

între Bursa Română de Mărfuri şi Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.191 din data de 09 iulie 2014 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.41 din data de 29 ianuarie 2015 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 

de 8.000 lei, domnului Stănculie Vicenţiu Adelin din Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 

Municipiul Giurgiu şi S.C. Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. 

Giurgiu, reprezentând plata utilităţilor la bazele sportive - Complex „Marin 

Anastasovici”, Stadion „Dunărea” şi sala de sport „Chuancey Hardy” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 

abţinere. (dl. Velicu Florian) 
 

Punctul 41:  proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2015 al societăţii GIURGIU SERVICII LOCALE 

S.A. 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 5 abţineri. (dl. Bălănean Viorel, 

dl. Ciobanu George Daniel, dna Truică Liliana, dl. Velicu Florian, dl. Pârlea Victor). 

 

Punctul 42: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pe perioada martie - mai 2015 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Propuneri, vă rog. 

Domnul consilier Pârlea Victor Contantin: Propun pe domnul Velicu Florian. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Propun pe domnul Vladu Alexandru. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot propunerea pentru domnul Velicu. 

Cine este pentru? 9 voturi pentru. Împotrivă? 12 voturi pentru. Abţineri?  

Supun la vot propunerea pentru domnul Vladu. Cine este pentru? 12 voturi pentru. 

Împotrivă? 9 voturi pentru. Abţineri?  

 

Punctul 43: Informare privind situaţia domnului Velicu Florian - consilier local 
 

Domnul secretar Roşu Petre: Este vorba de o informare pe care am făcut-o 

Consiliului, era normal s-o fac. În urma situaţiei apărută în şedinţa anterioară în care s-a 

vorbit de o presupusă stare de incompatibilitate a domnului Velicu. Conform legii am 

urmat procedurile, am sesizat Instituţia Prefectului. Ni s-a comunicat răspunsul că este de 

competenţa Consiliului Local să constate încetarea, după care, conform legii 176 am 

înaintat Agenţiei Naţionale de Integritate să ni se comunice punctul de vedere conform 

procedurilor acestei legi. Aşteptăm punctul de vedere. Între timp domnul consilier a 

insistat să nu punem un asemenea punct, deşi nu aveam în intenţie, pentru că respectăm 

procedura. Dânsul a venit cu insistenţe, să nu cumva să semnăm sau să iniţiem un 

asemenea proiect, că comitem un abuz. Evident că nu puteam aviza, semna un proiect 

care nu exista, până nu apare punctul de vedere al A.N.I.. 

Între timp, vedeţi că mai aveţi o informare suplimentară, v-a dat în judecată pentru 

discriminare în raport cu domnul Măroiu care a fost în 2010 tratat altfel , pe o procedură 

altfel tratată. Asta este, eram obligat să vă aduc la cunoştinţă şi cere daune morale de 500 

de mii de lei. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: De la cine? 

Domnul secretar Roşu Petre: De la Consiliul Local. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Da, corect. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Este un lucru fără precedent în România ca un 

consilier local să se dea în judecată pe sine însuşi. Domnule, ce o să faceţi dvs. când o să 

fiţi chemat în instanţă şi o să aveţi două poziţii: una de reclamant şi alta de pârât? E un 

lucru foarte grav! Dvs. probabil că în momentul de faţă suferiţi de fobie. Dacă nu ştiţi ce 

înseamnă fobia vă traduc eu, dar noroc că aveţi tableta în faţă şi puteţi să daţi pe google 

să vedeţi ce înseamnă fobia.  

Domnule Velicu, eşti un tip simpatic mai ales după ce v-aţi lăsat barbă. La un 

moment dat când mergeam prin oraş am crezut că aţi trecut în lumea mondenă, credeam 

că aparţineţi unei mişcări culturale, dar mi-am dat seama că dvs. sunteţi, cu scuzele de 

rigoare faţă de colegii mei, sunteţi un parvenit venit din periferia societăţii.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule Dinu, vă rog, fără jigniri. 

Domnul consilier Velicu Florian: Jignirile le faceţi la dvs. pe maidan, acolo. În 

primul rând, nu aţi înţeles despre ce este vorba. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Stimaţi colegi, acesta e un dialog între domnul 

Dinu şi domnul Velicu, haideţi să…. Declar închise lucrările şedinţei de astăzi. 

 

Şedinţa se încheie la ora 11
55

. 

 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
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